
Zápis z jednání Akademického senátu TUL ze dne 12.10.2004

Přítomni: Ak.mal. Krotký, Ing. Dědková, Dr. Křemenáková, Mgr. Skála, p. Hendrych, Ing.arch.
Šaml, Ak.mal. Benda, Doc. Richter, Doc. Schejbalová, Ing. Bartešová, Ing. Novák, Doc. Kopecký
Omluveni: Prof. Skalla, Doc. Lenfeld, Doc. Pecina, Ing. Šubert, p. Vavřich

Program jednání:
1. Příprava projektu CIT 
2. Změna Statutu FP
3. Rekonstrukce knihovny 
4. Informace o přípravě studia ošetřovatelství
Různé
- dopis odborů
- spolupráce s Magistrátem m. Liberce při přípravě Liberec 2009
- Cena Jana Opletala
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel.
Program byl schválen.

1. Rektor obecně přiblížil projekt Informačního centra TUL - CIT. Aktuální stav: byla vyhlášena
veřejná obchodní soutěž, které se zúčastnilo zhruba 10 stavebních firem. Rektor rozhodl na
základě doporučení výběrové komise. Jeden z uchazečů se odvolal, čímž došlo ke zdržení.
Rozhodnutí o odvolání by mělo být známo v brzké době.
   Prof. Ing.arch. Suchomel dále podrobně popsal objekt. Budova je vysoká, nicméně není příliš
viditelná mimo prostor kampusu. Výstavba bude kvůli zpoždění probíhat v průběhu
akademického roku při dodržení příslušných norem (př. hlučnost) a trvat by měla několik měsíců.
Celková cena včetně nábytku je 200 mil. Kč, jedná se o cenu konečnou.

Dále proběhla diskuze o fasádě z fotovoltaických článků. Použití této technologie je trendem
do budoucna, projekt byl posouzen ministerstvem životního prostředí, které téměř ze 100%
fasádu uhradí. Na závěr bylo připomenuto, že veřejná prezentace tohoto projektu proběhla v
minulých letech při setkání se studenty v učebně E9 a na t-uni.

2. Důvody pro změnu Statutu prezentovala Doc. Schejbalová: uvedené omezení nemá žádná jiná z
fakult TUL. Dále navrhla, aby AS TUL připojil výzvu AS FP TUL k přepracování Volebního a
jednacího řádu FP tak, aby byl v souladu se Statutem TUL.

AS TUL schválil změnu Volebního a jednacího řádu FP v předloženém znění.
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel.
Usnesení bylo schváleno. 

AS TUL schválil výzvu Fakultě pedagogické v následujícím znění:
AS TUL vyzývá AS FP TUL k přepracování Volebního a jednacího řádu AS FP TUL tak, aby
byl v souladu s Volebním a jednacím řádem AS TUL.
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel.
Usnesení bylo schváleno. 

3. Doc. Kůs a PhDr. Kretschmer uvedli důvody rekonstrukce knihovny TUL – nákup literatury, o
kterou je zájem, obnova počítačů, bezdrátová síť, dokumenty k dispozici v elektronické formě,
vyhrazení místnosti dostupné i zvenčí pro výstavy atd. Rekonstrukce je rozdělena na dvě fáze,
přičemž během 2. fáze bude provedena montáž vzduchotechniky a dokončeno spodní podlaží.



PhDr. Kretschmer v odpovědi na dotaz uvedl, že i diplomové práce budou k dispozici v el.
formě. Dále nastínil změnu organizace vyhledávání knih, která by měla umožnit získat
informace, o které knihy zájem je nebo není. Také přiblížil způsob výběru nové literatury –
určeným akademickým pracovníkům bude pomocí databázového systému poskytován přehled
novinek a ti budou přímo vybírat tituly. Nakonec zmínil úkol získat informace o knihách z
grantů, které jsou roztroušeny po TUL. Na závěr rektor oznámil existenci Knihovní rady, kterou
vede Doc. Kůs a jejími dalšími členy jsou děkani fakult.

4.  Doc. Kůs přiblížil zájem TUL umožnit studium ošetřovatelství zdravotním sestrám, které budou
muset mít v budoucnu alespon titul Bc. Zmínil možnost podpory od EU pro rozběh tohoto studia.
Akreditace probíhá u ministerstva zdravotnictví a ministerstva školství. Subjekt, který bude
výuku zajištovat, bude na úrovni fakulty a bude pojmenován Ústav zdravotnických studií.
Projekt bude probíhat také ve spolupráci s místní střední zdravotnickou školou. V současné době
je třeba najít garanty studia. Doc. Schejbalová informovala o grantu z rozvojového programu,
jehož výsledkem mají být materiály k akreditaci. Také zmínila možnosti výzkumu ve
zdravotnictví. 

Různé
– dopis odborů

Rektor hodlá diskutovat otázku tarifů v momentě, kdy bude znám rozpočet pro rok 2005.
– spolupráce s Magistrátem m. Liberce při přípravě Liberec 2009

Rektorem byl představen PaedDr. Martinec, který bude jmenován generálním zmocněncem TUL
pro pořádání akce Liberec 2009. PaedDr. Martinec prokázal své zkušenosti při pořádání
sportovních akcí a oslav 50. výročí TUL.

– Cena Jana Opletala
  Doc. Richter upozornil na možnost podávání návrhů na Cenu Jana Opletala. Příslušné informace
budou zveřejněny na http://senat.vslib.cz.
– Na závěr Doc. Richter upozornil senátory HF, že dosud nebyl nahrazen člen HF ve studentské

komoře.

Příští zasedání je plánováno na 9.11.2004.

Liberec 12.10.2004
Zapsala: Bartešová

Doc. Ing. Richter, CSc.
předseda AS TUL


